
 
 
 
Schriftelijke vragen in het kader van art. 42 RvO Alkmaar. 

Aan het college van burgemeester en wethouders van Alkmaar 

ALKMAAR, 10 juni 2024 

Geacht college,  

Op 6 juni 2024 heeft Alkmaar gezamenlijk met de Europese Parlementsverkiezingen een gemeentelijke referendum 

gehouden inzake een algeheel vuurwerkverbod. Op basis van de (voorlopige) uitslagen van voornoemd referendum blijkt 

een ruime meerderheid (65,3%1) vóór een algeheel afsteekverbod van vuurwerk te zijn te zijn.  Naar aanleiding hiervan, heeft 

GroenLinks-PvdA de volgende vragen.  

1. Kan het College van B&W toezeggen dat bij de inhoudelijke behandeling voor besluitvorming ten aanzien van een 

afsteekverbod in juli direct met een concreet voorstel zal komen ten behoeve van en besluitvorming op de wijziging 

van het APV inzake het afsteekverbod? 

a. Zo nee, waarom niet? 

 

2. Wanneer denkt het College van B&W te kunnen komen met een voorstel voor de wijziging van de APV om het 

afsteekverbod vuurwerk in Alkmaar te formaliseren teneinde deze voor besluitvorming voor te kunnen leggen aan 

de gemeenteraad? 

 

3. Gaat het college in aanloop naar het aanstaande verbod een communicatiestrategie hanteren om alle inwoners en 

bezoekers van Alkmaar erop te attenderen dat er sprake is van een afsteekverbod binnen de gemeente? 

a. Zo ja, hoe gaat u hier invulling aan geven en op welke wijze kunt u de raad hierbij betrekken en/of 

informeren? 

b. Zo  nee, waarom niet? 

 

4. Heeft het college de intentie, gelet op het aanstaande afsteekverbod voor consumentenvuurwerk in Alkmaar, om 

op eigen initiatief een openbare algemene vuurwerkshow te (laten) organiseren op daartoe passende momenten 

en/of evenementen? 

 

5. Hoe kijkt het college aan tegen de toekomstige handhaving van het afsteekverbod binnen de gemeente?  

a. Welke concrete stappen wilt het college ondernemen om de handhaving van het afsteekverbod vorm te 

kunnen geven? 

b. Hoe gaat u de raad betrekken en actief informeren over de aanstaande handhaving van het 

afsteekverbod? 

 

6. Bent u bereid om een evaluatie te houden en de uitkomsten hiervan te delen met de gemeenteraad na ten minste 

de eerste jaarwisseling waarin het afsteekverbod formeel van kracht geworden is met de nadruk op naleving en 

handhaving van het verbod? 

 

7. Welke ervaringen heeft het college opgehaald dan wel verwacht het college op te kunnen halen van dit 

referendum?  

a. Zijn er lessen die getrokken kunnen worden voor eventueel toekomstige referenda? 

Hoogachtend, 

 

David Rubio Borrajo  Roy Seignette 

PvdA Alkmaar   Groenlinks Alkmaar 

 
1 https://www.alkmaar.nl/verkiezingen/referendum-over-
vuurwerkverbod/#:~:text=Op%206%20juni%202024%20is,heeft%20hiervoor%20een%20referendum%20uitgeschreven.  
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